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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 12 februarie 2018, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.162 din 08 februarie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 12 februarie 2018, ora 1100, care are loc în 

sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Sîrbu Mitică 

3. Nichita Tereza 

4. Ionescu Liviu-Ovidiu 

5. Dragomir Ion 

6. Cioacă Ionuţ 

7. Ţigănilă George 

8. Neacşu Lucian 

9. Oprişan Gigi 

10. Muscalu Ionel 

11. Pălăngeanu Dunia 

12. Sîrbu Adelina Veronica 

13. Anghelescu Adrian Valentin 
 

Absenţi:  

1. Pick  Ladislau 

2. Vladu Alexandru 

3. Ilie Clement 

4. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

5. Meclea Alina 

6. Săndulescu Petronela Marinela 

7. Matei Mihai 

8. Ciulacu Mirela 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Ionescu Liviu-Ovidiu, ales prin H.C.L. nr.486 

din 27 noiembrie 2017. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Bună ziua! Vă rog să ne ridicăm pentru a 

asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 13 consilieri, este îndeplinit 

cvorumul legal.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Supun la vot ordinea de zi. Cine este 

pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii demersurilor în 

vederea prelării din domeniul public al Județului Giurgiu în domeniul public al 

Municipiului Giurgiu, a unui imobil situat în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând vreau să mulțumesc consilierilor 

pentru faptul că au răspuns acestei cerințe a executivului. Este vorba despre un proiect de 

hotărâre privind preluarea în proprietatea municipiului Giurgiu a terenului și clădirii 

aferente, Casa de cultură a tineretului, acea construcție neterminată situată pe strada 

Mihai Viteazu și în zona Abatorului. De ce este nevoie? Am câștigat acest proiect în 

valoare de 7 milioane prin Strategia de Dezvoltare Locală a Grupului de Acțiune Locală. 

Este pe poziția a 15-a. Suma este de, vă spuneam, de 7 milioane, din care 3,3 milioane de 

euro, sunt destinați refacerii acestei construcții rămase nefinalizate de aproape 30 de ani. 

Cerința de a face astăzi această hotărâre de Consiliu, vine din faptul că aveam 

administrarea acestei clădiri dată prin hotărâre de Consiliu Județean. Proprietarul acestei 

construcții este Consiliul Județean și în urmă cu trei ani, ni s-a dat în administrare această 

investiție neterminată, cu condiția să accesăm un proiect cu fonduri europene și să-l 

finalizăm. Dat fiind faptul că cerințele din ghid impun proprietatea asupra acestei clădiri 

și nu doar administrarea, ne-a făcut ca astăzi să ne întrunim în regim de urgență și să 

aprobăm o hotărâre de Consiliu care să permită Consiliului Județean să ne transmită în 

proprietate această investiție nefinalizată. 

Să sperăm că ea va fi trecută pe ordinea de zi a ședinței Consiliului Județean de 

miercuri și în timpul cât mai scurt să putem face demersurile de a intabula acest drept de 

proprietate și automat să… Sursele financiare le avem alocate, să demarăm procedura de 

licitație și să facem proiectul tehnic al acestei construcții, adaptat la cerințele acestei 

Strategii de Dezvoltare Locală. Încă o dată, vă mulțumesc că ați răspuns cererii 

executivului! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Consilierii ALDE vor vota pentru, așa cum au 

votat de fiecare dată atunci când este vorba despre zestrea edilitară a orașului, iar faptul 

că au trecut 29 de ani fără să se facă nimic la această clădire, simbol deja, dar un simbol 

sinistru deocamdată, al orașului Giurgiu. Mă bucur că suntem astăzi aici și că ne-ați 

invitat! M-aș fi bucurat să fie toată lumea și să voteze pentru, pentru că într-adevăr 
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municipiul Giurgiu are nevoie de această Casă de cultură și are nevoie ca ea să fie 

finalizată odată. Mulțumim încă o dată pentru această inițiativă și pentru faptul că v-ați 

hotărât să faceți un proiect. 

Domnul consilier Țigănilă George: Și noi vă mulțumim foarte mult pentru că v-ați 

gândit totuși la acea clădire frumoasă, să-i dați viață exact cum ar fi trebuit să fie în 

municipiul Giurgiu, mai de mult. Vă mulțumim! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să înțeleg că veți vota pentru! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș avea o rugăminte, consilierii și ALDE și PNL, 

încercați să faceți lobby  sau discuții pe lângă consilierii colegii dvs., de la Consiliul 

Județean și să aprobe și dumnealor această hotărâre. Pentru că, dacă la noi nu este o 

hotărâre de patrimoniu și nu trebuiesc întrunite condițiile de cvorum în procent de două 

treimi, la Consiliul Județean este nevoie, dumnealor renunță la un drept de proprietate, au 

nevoie. Drept urmare, mi-aș dori să fie aceeași unanimitate și în Consiliul Județean pentru 

că este un lucru benefic municipiului Giurgiu. Municipiul Giurgiu face parte din județul 

Giurgiu. Această Casă de cultură, acest Centru pentru petrecerea timpului și pentru unele 

acțiuni de toate tipurile, că sunt sociale, că sunt culturale sau educative, de pregătire a 

personalului, se adresează tuturor cetățenilor din județul Giurgiu, nu doar unui segment 

strict definit, adică nu doar persoanelor din zona care face parte acest proiect, zona de est 

a orașului. Au dreptul să beneficieze, beneficiul va fi în integralitate pentru toți cetățenii 

municipiului Giurgiu. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Vă mulțumesc! Declar închise lucrările 

ședinței!  
 

Consilierilor li s-a adus la cunoștință adresa Instituției Prefectului – Județul Giurgiu 

nr. 1888/07.02.2018 privind obligațiile ce le revin în exercitarea mandatului, fiindu-le 

înmânată o copie de pe această adresă.  

 

Şedinţa se încheie la ora 1108. 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

             Ionescu Liviu-Ovidiu                SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 

                                  

                     Stanciu Violeta 


